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konané dňa 14.5.2018  

 

 

Tomko: 

Mám interpeláciu na mestskú políciu. Viete, že Trebišov bol medializovaný, čo sa týka 

syfilisu aj ostatných vecí. Tešil som sa, lebo jak bola tá medializácia ohľadom syfilisu, tak tie 

naše prostitútky zmizli okolo NS Paričan, no ale teraz sú tam zase. Otravujú občanov pri 

stredisku najmä vo večernejších hodinách. Dalo sa to,  sami ste videli, že sa to dalo tie 

prostitútky vytlačiť z tohto priestoru. Bolo to len na krátky čas asi mesiac to trvalo, bol tam 

fakt kľud, ale teraz je to zase, poďte večer so mnou tam pozrieť, je ich tam zase neúrekom 

dosť.  
 

 

Mgr. Cabada: 

Takže k otázke tej prostitúcie. Pri OC Paričan, všetci vieme, že prostitúcia v Trebišove je už 

dlhodobý problém, je, tvrdím, že aj bude naďalej, lebo pokiaľ existuje dopyt, bude aj ponuka. 

Avšak, z môjho pohľadu si dovolím tvrdiť, že výskyt tých poskytovateliek sexuálnych služieb 

sa v poslednej dobe výrazne znížil a hlavne v okolí Paričanu, aj na základe toho, že ten 

problém syfilisu bol trošku zmedializovaný a v poslednej dobe máme tam aj zvýšený, 

častejšie sú tam hliadky, majú tam kontrolné body. Nejakým spôsobom obmedzovať tie 

dievčatá, ženy sa nám nepodarí celkom, pretože prostitúcia, ako som sa už častejšie vyjadril 

nie je nejakým spôsobom postihnuteľná, môžeme postihovať iba sprievodné javy s tým 

spojené, ale každopádne sa snažíme aj z mestskej polície, aj štátnej polície sťažiť činnosť 

týchto prostitútok. Takže, ja verím tomu, že sa nám ich podarí vytlačiť do okrajových častí, 

ale skutočne teraz nevnímam ten problém prostitúcie v okolí Paričanu ako nejaký veľmi 

výrazný.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 


